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Mediarichtlijnen  -  'Hoe berichten over zelfdoding' in opleidingen journalistiek

De minister verklaarde tijdens de vergadering van de commissie Media van 3 mei 2018, 
naar aanleiding van de behandeling van mondelinge vraag nr. 1709 van collega Vera 
Jans waarbij ik me had aangesloten, dat hij bereid was met een werkgroep verder te 
bekijken hoe hun opleiding 'Hoe berichten over zelfdoding' beter kan worden verankerd 
in de reguliere opleiding of de bijscholing van journalisten, zodat het behandelen van het 
thema niet enkel afhankelijk is van de goodwill van de sector. 

De minister gaf ook aan een evaluatie te plannen met betrekking tot de richtlijnen met 
de sector.

Graag een stand van zaken in beide dossiers. 



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 300 van 5 juli 2018
van PIET DE BRUYN

Wat betreft de eerste vraag. Op 25 juni kwam dit ter sprake op de vergadering van de 
adviesraad van de MediAcademie Journalistiek. 

Pieter Knapen, secretaris-generaal en ombudsman Raad voor de Journalistiek en lid van 
de adviesraad van MediAcademie Journalistiek,  heeft contact opgenomen met Lore Vonck, 
de coördinator van de Werkgroep Verder, om in het kader van de MediAcademie het 
volgende voor te stellen: 

1) In het open aanbod van MediAcademie een opleiding organiseren betreft 
berichtgeving over zelfdoding;

2) Daarnaast op alle journalistieke redacties een opleiding organiseren betreft 
berichtgeving over zelfdoding.

De Raad voor de Journalistiek en de Werkgroep Verder zullen dit najaar enkele workshops 
geven. In september wordt de inhoud en aanpak besproken. 
 
De Werkgroep Verder gaf recent nog een workshop bij Belga en bij de online 
nieuwsredactie van de VRT. 

Wat betreft de tweede vraag. 
In mijn antwoord van 3 mei 2018 op de vraag om uitleg 1709 van collega Jans heb ik 
gezegd dat het niet mijn bedoeling is rechtstreeks in te grijpen. Ik heb ook gezegd dat het 
de sector is die een evaluatie van de richtlijnen plant niet de minister.  Het onderzoek 
wordt gevoerd in opdracht van de Werkgroep Verder en het Vlaams Expertisecentrum 
Suïcidepreventie. De resultaten zijn nog niet beschikbaar, zoals aangegeven in mijn 
antwoord worden deze eind 2018 verwacht.


